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INTERPELACJA

Chcielibyśmy zwrócić uwagę na pilną kwestię dotyczącą braku toalet publicznych w

naszym mieście.

Ostatnio obserwujemy narastający problem związany z brakiem dostępu do toalet

publicznych. Niestety, skutkuje to tym, że pod wpływem różnych czynników, zdarzają się

osoby, które załatwiają swoje potrzeby fizjologiczne w miejscach publicznych, w tym

również na klatkach schodowych bloków mieszkalnych. To sytuacja nie tylko niekomfortowa

dla mieszkańców tych bloków, ale także wpływa negatywnie na ogólny stan higieny w

naszym mieście.

Z tego powodu, chcielibyśmy zapytać o następujące kwestie:

1. Jakie kroki podejmowane są obecnie w celu rozwiązania problemu braku toalet

publicznych w Zambrowie?

Czy można by było postawić kilka toalet przenośnych typu „toi-tol” w różnych

częściach miasta? Odpowiedni serwis i zastosowane środki czystości powodują, że z

tych toalet nie wydziela się brzydki zapach co zachęci do korzystania z tych

udogodnień.

Zdajemy sobie sprawę, że są to kwestie, które wymagają czasu i planowania, ale

jednocześnie uważamy, że pilne działania w tej sprawie są niezbędne, aby poprawić jakość

życia mieszkańców Zambrowa.
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